



Gedeeld wordt dat er besproken is dat er niet officieel gereageerd hoeft te worden op de brief die als reactie op het overleg van 13 nov gestuurd is vanuit Fieldlab, maar dat concrete uitgangspunten dan wel nodig zijn; waarbij nee ook een antwoord is. 5.1.2e geeft aan intern op te pakken dat er aansluiting komt met het programmteam van snelsten binnen VWS en koppelt z.s.m. terug.

#### **Evaluatie overleg van 1 december VWS, J&V en Fieldlab, Communicatie Fieldlab evenementen & VWS, Dialoog RIVM, VWS en Fieldlab**

Er was een meeting op 1 december met o.a. VWS. Dit gesprek is door alle aanwezigen positief ervaren. Wel wordt gedeeld dat er niets concreets uitgekomen is. 5.1.2e geeft aan dat het goed was de brief te bespreken en dat er door het overleg wel dialoog is ontstaan. Verder wordt gedeeld dat 5.1.2e samen met 5.1.2e 5.1.2e aanbiedt om in gesprek te gaan over het beslissingsproces vanuit J&V. 5.1.2e geeft aan contact op te nemen met 5.1.2e 5.1.2e geeft verder aan dat er momenteel gewerkt wordt aan de strategie en dat het aansluiten van Fieldlab bij het snelsten programma en de andere punten die vanuit Fieldlab ingebracht zijn zullen worden meegenomen. 5.1.2e benadrukt hoe belangrijk de informatie die VWS heeft is voor de eventensector. Er is begrip voor de omstandigheden en het feit dat er daardoor geen toezeggingen mogelijk zijn. Maar als het RIVM informatie deelt over welke zaken er spelen, inzicht geeft in de informatie over hoe men gekomen is tot beslissingen en waar de zorgen liggen dan kan er meegedacht worden. De eventensector heeft de insteek bij te willen dragen en niet het "open" gaan. 5.1.2e deelt dat VWS het RIVM niets kan opdragen, maar de vraag wel neer te kunnen leggen. 5.1.2e geeft daarnaast aan dat de aanvullende informatie waar het RIVM om gevraagd heeft (de A4tjes) van belang zijn om de dialoog sneller te kunnen bewerkstelligen. 5.1.2e benadrukt hoe belangrijk informatie is voor de sector. Als er jan/ feb geen duidelijkheid is, dan wordt 2021 afgeblazen. 5.1.2e geeft aan dat het standpunt vanuit de sector begrijpelijk is, maar dat de overheid een heel ander proces heeft waardoor het proces wat ingewikkelder is. Gevraagd wordt of het advies van het RIVM gedeeld kan worden. 5.1.2e gaat dit navragen.

#### **Budget fieldlab**

Door de veranderlijke omstandigheden ontstaan er verschuivingen in het budget. Niet alleen ten aanzien van 2020, maar doordat activiteiten in 2021 plaatsvinden is er ook budget nodig in 2021. Er wordt vanuit het programmteam een prognose voor Q1 2021 gedeeld, welke dan besproken zal worden met CLICKNL en EZK.

#### **Unlock app**

ClickNL heeft aangegeven uNLock te steunen. uNLock wordt gezien als een belangrijke tool. Fieldlab blijft aangesloten en brengt partijen samen. Er is contact geweest en 5.1.2e [VWS] zou terug bellen, dit is helaas nog niet gebeurd. 5.1.2e geeft aan dit na te vragen bij 5.1.2e Tot slot wordt gedeeld dat er volgende week een test wordt gedaan met de uNLock app.

#### **Rondvraag**

- Vanuit de Stuurgroep wordt gevraagd wat de status van de ministeriële regelingen i.v.m. de uitzonderingen ten aanzien van Pilots binnen de tijdelijke wet. 5.1.2e geeft aan dat deze liggen bij het schrijf team. Er is een eerste concept, zo is beschreven dat burgemeesters ontheffing geven. Er zijn geen uitgangspunten opgenomen over het loslaten van de 1,5 meter, waardoor een aanvulling nodig is. Daarvoor moet een juridische grondslag komen dan kan het hopelijk meegenomen worden in de nieuwe versie. 5.1.2e geeft aan ook even contact op te zullen nemen.
- 5.1.2e vraagt wat voor impact het zal hebben wanneer de risicogroep gevaccineerd worden. Heeft dit positieve effect op de ontwikkelingen en de eventuele mogelijkheden? 5.1.2e geeft aan dit te vragen bij het "vaccinatie team" neer te leggen.

#### **Acties**

##### *Stuurgroep:*

- Het aansluiten van Fieldlab bij het programmteam snelsten van VWS afstemmen 5.1.2e
- Bespreken prognose Budget 2021 en afstemmen met ClickNL 5.1.2e i.o.m. 5.1.2e
- Navragen of het advies vanuit het RIVM ten aanzien van het ingestuurde plan door Fieldlab gedeeld kan worden met de Stuurgroep 5.1.2e
- Navragen bij 5.1.2e wanneer er contact wordt opgenomen ten aanzien van uNLock app 5.1.2e
- Navragen wat voor invloed het vaccineren van de risicogroep zal hebben op de ontwikkelingen en mogelijkheden 5.1.2e

*Programmateam:*

- Afstemmend opmaak a4tjes voor RIVM: welke via VWS naar toegestuurd wordt [Programmateam]
- Doorsturen profiel kwartiermaker naar 5.1.2e 5.1.2e
- Afspraak inplannen met J&V i.v.m. verduidelijking van het beslissingsproces vanuit J&V 5.1.2e i.o.m. 5.1.2e